



OCHA

United Nations Office
for the Coordination of
Humanitarian Affairs

ما هي أولويات التأهب فيما يتعلق بقدرات إدارة الكوارث، التنسيق، تقييم المخاطر، تقييم أنظمة المعلومات و الإنذار المبكر الذي يساعد وكالات الأمم المتحدة و السلطات المحلية على تعزيز أنشطة التأهب لحالات الطوارئ؟

What are the preparedness priorities in terms of disaster management capacities, coordination, risk assessment information systems and early warning that will help UN agencies and local authorities to strengthen their current emergency preparedness activities?

ما هي الأدوات و الآليات المتعلقة بقدرات إدارة الكوارث، السياسات، تقييم المخاطر، المعلومات، التي تساعد على بناء شراكات فعالة على المستوى المحلي، الإقليمي، والعالمي؟

What are the tools and mechanisms related to disaster management capacities, policies, risk assessment and information that will help build an effective partnership at local, regional and global level?

ما هي آليات المشاركة و التطوع التي يمكن أن تروجها وتنفذها وكالات الأمم المتحدة والسلطات المحلية لتعزيز قدرة المجتمع على الاستجابة؟

What are the voluntarism and participation mechanisms that UN agencies and national authorities should promote and implement in order to strengthen community response capacity?

